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Protokół Nr 52/2022 
z posiedzenia 

Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej 
Rady Powiatu w Lublinie 
z dnia 16 stycznia 2023 r. 

 
 
 W dniu 16 stycznia 2023 r. o godz. 11:30, odbyło się kolejne posiedzenie Komisji 

Zdrowia i Pomocy Społecznej VI kadencji Rady Powiatu w Lublinie. W  spotkaniu  

uczestniczyli  Członkowie  Komisji  Zdrowia i Pomocy Społecznej – lista obecności 

w załączeniu (zał. nr 1). 

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Przyjęcie zaproponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 

4. Przyjęcie „Sprawozdania z prac Komisji za rok 2022”. 

5. Przyjęcie „Planu Pracy Komisji na 2023 rok”. 

6. Sprawy bieżące. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

  Ad 1. Obrady Komisji otworzyła Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej 

– Maria Studzińska, witając wszystkich zebranych.  

Następnie Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że w chwili rozpoczęcia obrad obecni byli 

wszyscy Członkowie Komisji.  

 

       Ad 2. W dalszej kolejności Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej – 

Maria Studzińska przedstawiła zaproponowany porządek obrad Komisji, który został przyjęty 

jednogłośnie w obecności 6 Członków Komisji. 

 

  Ad 3. Protokół z ostatniego posiedzenia Komisji (tj. 29 grudnia 2022 r.) przyjęto 

jednogłośnie bez uwag. 

    

 Ad 4. Zgodnie z  Uchwałą Nr II/12/2018 z dnia 4 grudnia 2018 r.  w sprawie powołania 

Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu w Lublinie na kadencję 2018-2023 oraz 

realizując ustalony plan pracy - Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej w roku 2022 odbyła  

16 posiedzeń. 

 Szczegółowy opis tematyki tych posiedzeń zawiera „Sprawozdanie z pracy Komisji 

Zdrowia i Pomocy Społecznej za rok 2022” (Zał. Nr 2), które Komisja przyjęła jednogłośnie               

w trakcie głosowania, w obecności 6 Członków Komisji. 

Przewodnicząca Komisji – Maria Studzińska podziękowała przy tej okazji Członkom 

Komisji za obecność na posiedzeniach, zaangażowanie w prace Komisji oraz wzajemne 

zrozumienie i życzliwość.  

 

 Ad 5. Realizując kolejny punkt porządku obrad, Członkowie Komisji przystąpili  

do opracowania Planu Pracy Komisji na rok 2023. 

Zgodnie z przepisami art. 17 ust. 2 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie 

powiatowym  oraz § 45 ust. 2 Statutu Powiatu Lubelskiego - wszystkie komisje rady powiatu 



 2 

są zobowiązane do przedstawienia swoich planów pracy na rok bieżący. Dlatego zachodzi 

potrzeba, wzorem lat ubiegłych, opracowania takiego planu pracy m.in. dla Komisji Zdrowia                 

i Pomocy Społecznej na rok 2023.  

Radny Mateusz Winiarski zaproponował, aby dodatkowo do Planu Pracy dodać punkt 

dotyczący „Zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu w Lublinie w sprawie uchwalenia 

Programu współpracy Powiatu Lubelskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2024 rok”, jak również punkt 

w brzmieniu „Zapoznanie się ze sprawozdaniem z realizacji Programu współpracy Powiatu 

Lubelskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego w 2022 roku”. 

Członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli powyższą propozycję Radnego.  

 W wyniku dyskusji Członków Komisji zostały ostatecznie zaproponowane różne 

tematy i zagadnienia, które Komisja będzie realizowała w roku 2023.  

Stanowią one ustalone ostatecznie przez Komisję zadania, które są przewidziane  

do realizacji w roku bieżącym i stanowią „Plan Pracy Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej  

na 2023 rok”  (Zał. Nr 3). Plan ten został przyjęty jednogłośnie w obecności 7 Członków 

Komisji. Plan ten zostanie przedstawiony Radzie Powiatu na najbliższej sesji do uchwalenia. 

 

  Ad 6. W ramach spraw bieżących głos zabrała Radna Zofia Sieńko. Poruszyła problem 

braku windy w Przychodni Rejonowej w SP ZOZ w Bychawie i co za tym idzie, trudności 

w dostępności do lekarzy z poradni, znajdujących się na piętrach tego budynku. Pani Zofia 

Sieńko dodała, że zgłosiła się do niej w ostatnim czasie osoba, która z uwagi na ograniczenia 

ruchowe, nie mogła dostać się do lekarza specjalisty, przyjmującego na I piętrze. Radna 

zauważyła, że w wielu kwestiach SP ZOZ Nr 1 w Bełżycach zdecydowanie lepiej sobie radzi 

niż SP ZOZ w Bychawie. Dodała tym samym, że bardzo ważna w codziennym funkcjonowaniu 

tego typu jednostki jest przede wszystkim wysoka jakość świadczonych usług i odpowiednie 

podejście do pacjenta.  

Przewodnicząca Komisji – Maria Studzińska przypomniała, że na problem braku dostępności 

do lekarzy specjalistów w związku z brakiem windy, Komisja już zwracała uwagę podczas 

ostatniej wizyty w SP ZOZ w Bychawie, jednak należy do tego tematu powrócić. Wobec 

powyższego Komisja ustaliła, że na następne posiedzenie Komisji należy zaprosić 

Wicestarostę Andrzeja Chrząstowskiego i poprosić o szczegółowe wyjaśnienia w tej sprawie. 

 

 Ad 7. Wobec wyczerpania tematyki posiedzenia, Przewodnicząca Komisji – Maria 

Studzińska podziękowała wszystkim za obecność oraz dyskusję i zakończyła obrady. 

 

  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Protokolant:                                                                                   

 

Dorota Klimek 

    

   Przewodnicząca Komisji 

                             

Maria Studzińska 


